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PREDMET:  Vijećničko pitanje – odgovor, daje se 
 
Vijećnik Gradskog vijeća Grada Labina Mladen Bastijanić (Demokrati) je na 21. redovnoj 
sjednici Gradskog vijeća Grada Labina održanoj 29. studenog 2023. godine postavio vijećničko 
pitanje: 
 
„Drugo pitanje, za mene vrlo interesantno jer sam cijeli život ili pola života u toj branši. Pitanje 
je za Vodovod Labin d.o.o. i spajanje sa Vodovodom Pula d.o.o.  
Naime, odluka Vlade Republike Hrvatske se zna kakva je. Sada pitam gradonačelnika, a 
ujedno pitam i direktora Vodovoda Labin d.o.o. 
Znam jer sam gore u Čabru, i ja sam u nekim pregovorima vezano za spajanje i znam da je 
upravo umješnost politike vođenja gradonačelnika i Vodovoda, koliko budu oni uspješni u tim 
pregovorima, mi ćemo dobro, relativno dobro proći u tom spajanju. Želim da Vodovod Labin 
d.o.o. a pari s Vodovodom Pula d.o.o. praktički bude jedna firma koja je istog značaja tj. želim 
da naš udio u toj firmi bude čim veći. To je jedna stvar. Druga stvar koju sam čuo vezano za 
to u Hrvatskim vodama i u državi je da će država prihvatiti ime i naziv vodovoda. Izgleda da 
smo se ipak izborili da, ako ništa drugo, da će se to zvati skupa Pula-Labin što meni u prvi 
mah je zadovoljavajuće jer ipak se Vodovod Labin d.o.o. na taj način neće izgubiti. Moja je 
poanta, ako se nekome predajemo, ne da se samo predamo nego da budemo neki faktor tj. 
da damo značenje u toj novoj firmi da Labinština ipak to zaslužuje od resursa koje ima, 
pogotovo zbog resursa, a i zbog ljudi koji su godinama radili u tom Vodovodu d.o.o. i ne želimo 
odnosno ne želim da se izgubi nego da budemo direktni učesnici u upravljanju itd.  
Vezano za to, ubuduće je jako bitno koje osobe s područja Labinštine, koje strukture, koje 
osobe će ući u upravljački dio tj. u odlučivanje. Konkretno govorim, u Skupštinu i u Nadzorni 
odbor. Upravljačke strukture, itekako je bitno koji će ljudi biti u tim strukturama i ja ću se na 
sve načine boriti da zastupaju Vodovod Labin d.o.o. u zajedničkom vodovodu one osobe koje 
ne samo to zaslužuju nego koje to i znaju.“   
 
 
Odgovor je na sjednici Vijeća dao gradonačelnik Valter Glavičić: 
„Na drugo pitanje, ne znam niti od kuda da krenem, ali možda je trenutak da budemo zreli, 
tako ću odgovoriti. Hvala Mladenu na tom pitanju. To je pitanje, ja bi se usudio reći, trenutka 
pa i prihvaćanja jedne situacije o kojoj mi ne odlučujemo. Najbitnije od svega je reći da o 
samom pripajanju, objedinjavanju, o činu „hoćemo-nećemo“ nikada nećemo odlučivati. Niti 
jedan pravni akt koji je donio Sabor ili koji je nakon toga donijela Vlada Republike Hrvatske 
nije išao u tom smjeru i svi razgovori i razmišljanja u tom smjeru, na žalost, koliko god mi 
pokušavali, i uspjeli smo jedanput sve to skupa usporiti, vrlo uspješno akcijom Vodovoda 
d.o.o., Grada i općina Labinštine. Međutim, sada je trenutak da je ta pravna bitka, na žalost 



iza i nema tu puno manevarskog prostora. Trenutak je za javno progovoriti i trenutak je za reći 
na glas ono što treba reći. Ne u celofanu i ne se bojati sutra nego ići spremno u sutra. Istina je 
da labinski vodovod u budućnosti neće funkcionirati kako je bilo zadnjih godina, ali je strašno 
dobra istina da smo u tu borbu ušli strašno dobro pripremljeni. Zahvalio bi se i direktoru 
Vodovoda Labin d.o.o. Zahvalio bi se i vijećniku Bastijaniću i svima onima koji su neki puta i 
kritikama, ja ću kazati dobronamjernim, još uvijek tako doživljavam svijet oko sebe, možda 
malo naivno ali u ovom kontekstu definitivno, puno je ljudi tu pripomoglo. Ako smijem reći, 
gospodin Mladen je na funkciji direktora vodovoda u Čabru i svi direktori vodovoda se pozivaju 
na razgovore u Hrvatske vode, u stvari u Ministarstvo gospodarstva. Tako je pozvan i direktor 
Vodovoda Labin d.o.o. i direktor Vodovoda Pula d.o.o. Delegacija Vodovoda Pula d.o.o. bila 
je pojačana sa gradonačelnikom. Delegacija Vodovoda Labin d.o.o. sa gradonačelnikom, 
samom osobno i sa stručnim licima koji se bave temom objedinjavanja. Pričamo otvoreno. 
Moramo znati da je taj trenutak vrlo bitan za dalje. Trenutak u kojem ulazi Labin sa Labinštinom 
u pregovore sa Pulom i Puljštinom, odnos stanovnika 1:3. To je ona strateška stvar koju nikako 
ne smijete zaboraviti i gdje su količine vode 20 milijuna kubika u odnosu na 2. To bi bilo 1:10. 
Mislim da u tom pregovaranju je vrlo bitno i otvoreno reći da su novi direktor pulskog vodovoda 
i gradonačelnik vrlo se korektno postavljaju prema nama. Mislim da se taj omjer nije toliko 
osjetio u razgovoru iako je bilo nekih prijepora i sporova ali neću o tome u detalje. To je posao 
i u svakom poslu ima i stvari s kojima se složiš i s kojima se ne složiš. Bitno od svega je da je 
definitivno dogovoreno, uz veliku suradnju i potporu Hrvatskih voda i Ministarstva 
gospodarstva, znači na najvišoj državnoj razini, da će u Labinu ostati podružnica, da će ta 
podružnica zadržati sve aktivnosti koje ima i dan danas, da ti ljudi koji rade neće ići u Pulu 
nego će ostati na pozicijama na kojima su i danas. Da će ta podružnica imati osobu koja će 
imati osobu koja će je voditi, ja ću ga nazvati direktor podružnice, kojeg će predlagati današnja 
Skupština Vodovoda Labin d.o.o. odnosno predstavnici općina Labinštine i Grada Labina. Da 
će Nadzorni odbor koji će se sastojati od pet članova imati jednu osobu koja predstavlja 
radnike, sukladno zakonu, dvije osobe koje predstavljaju Puljštinu i dvije osobe koje 
predstavljaju Labinštinu. Znači odnos vrlo, vrlo korektan, 1:1. Dalje, uspjeli smo se izboriti, i 
zahvaljujem na tome svima koji su podržali, a to je u skladu sa Uredbom i sa svime što je išlo, 
da se o najbitnijim stvarima u društvenom ugovoru donose promjene samo tročetvrtinskom 
većinom. To znači, ako netko ima više od 50% neće moći mijenjati stavke društvenog ugovora 
nego samo kada dobije tričetvrtine, a tričetvrtine u svim tim općinama koje ulaze u suvlasništvo 
sa strane Labinštine i Puljštine znate da je nemoguće imati bez konsenzusa. Dalje, možda 
deklaratorno jako bitno, ono što je rekao gospodin Mladen Bastijanić, neće se zvati Vodovod 
Labin, koji ima dugu, dugu tradiciju, žao mi je zbog toga ali smo svjesni da se ne može tako 
zvati. Neće se zvati niti Vodovod Pula koji ima još puno, puno dužu tradiciju od Vodovoda 
Labin, nego će se zvati Vodovod Pula-Labin što mislim da definitivno potvrđuje taj, ja bi rekao, 
a pari efekat u svim tim pregovorima. Tako da, najbitnije od svega, mislim da smo uspjeli. Bili 
smo strašno ozbiljni pregovarači, strašno pripremljeni i strašno odlučni. Mislim da nakon ovoga 
možemo jasno, glasno pregovarat o tome bez imalo zastajkivanja ni u želucu ni u grlu jer smo 
odradili odličan posao. Najbitnije od svega, otvorili smo najveće investicije u povijesti 
Labinštine u idućih 6,7 godina. Ovo što će se sada dešavati na Labinštini na području vodne 
infrastrukture nije se dešavalo od doba onog velikog zamaha Labinštine krajem 1930-ih godina 
kada znamo zašto se sve to skupa dešavalo. Neki puta u životu moraš ići korak nazad da biš 
išao dva koraka naprijed.“ 
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